
Stredná priemyselná škola informačných technológií 

Ignáca Gessaya Tvrdošín 

 
sa zapojila do grantového programu žilinského samosprávneho kraja na 

rok 2023 „Vráťme šport do škôl“. 
 

 

 

Názov projektu: „Revitalizácia  podlahy v školskej  telocvični“ 

 
Na základe výzvy „Vráťme šport do škôl“  sme sa zamerali na jeden z jej  cieľov programu: 

- modernizácia a rekonštrukcia existujúcej športovej infraštruktúry. Chceme využiť podporovanú 

aktivitu: - revitalizácia a budovanie športovísk na revitalizáciu podlahy v školskej telocvični. 

Projekt budeme realizovať v čase stanovenom vo výzve na predkladanie žiadosti o poskytnutie 

finančných prostriedkov od 3. apríla  2023 do 31. októbra 2023 v jednotlivých etapách. 

1. prieskum trhu  na dodanie služieb:  revitalizácii  parketovej podlahy v školskej  telocvični – 

vykoná SPŠ IT Ignáca Gessaya a žiaci zo ŠP. 

2. Oslovenie firiem z duálneho vzdelávania pre pomoc pri spolufinancovaní projektu - vykoná 

SPŠ IT IG a žiaci zo ŠP. 

3. vykonanie praktických  činnosti pri revitalizácii  parketovej  podlahy  v školskej telocvični  

vykoná vybraná spoločnosť na základe prieskumu trhu v následnom poradí: 

            - zbrúsenie starého a do značnej miery opotrebovaného náteru,   

            - vybrúsenie a zrovnanie podlahy, 

            - vytýčenie  ihrísk  podľa pravidiel – volejbal, basketbal, florbal, 

            - namaľovanie čiar ihrísk viditeľnými farbami,   

            - nalakovanie podlahy pružným a protišmykovým lakom.   

 

Zdroje školy  nepostačujú pre celkovú revitalizácie  podlahy, preto sme sa rozhodli využiť projekt 

„Vráťme šport do škôl“ ako pomoc pri riešení nášho problému.   

Zvýšenie  kvality klímy daného prostredia určite prispeje k motivácii žiakov k pohybu, aktívnej účasti 

na TSV. Vytvoria sa nám nezávadné hygienické podmienky na vykonávanie výchovno-vzdelávacieho 

procesu, školských aktivít a organizovanie pohybových aktivít pre verejnosť v rátané medzinárodného 

florbalového turnaja TS CUP a turnaj firiem vo florbale, ktoré sa konajú v našej škole.     

Demografický vývoj  na Hornej Orave  a záujem o našu školu nám do budúcnosti zaručuje dlhodobú 

obsadenosť školy a tým aj  využiteľnosť   našej  telocvične. Po vonkajšej rekonštrukcii telocvične, ktorej  

sme sa potešili sa domnievame, že aj  revitalizácia  podlahy  je rovnako opodstatnená.   
 


